

康德智为 UCLA 分子医学药理系 4 年级博士生. 此前, 他就读于北京大学生命科学学院, 在 2008 年 获生物技术本科学位. 他曾于 2009-2010 年任 UCLA 华人学生学者联谊会主席,于 2011 年任 UCLA 咨询协会副会长.他也具有丰富的节目主持和 舞台表演经验. 他曾主持过 2010 年美西南华人学生学者中秋晚会, UCLA 非诚勿扰第一期与第二期, 2011 及 2012 洛杉矶中国总领馆学界新春团拜会, 以及 2010 年北大南加校友会年会. 他也曾编排演出过三部反应中国留学生生活的小品, 并连续三年在南加地区的各大春节庆祝晚会中表演.

Dezhi Kang is a 4th-year graduate student in the Department of Molecular and Medical Pharmacology at UCLA. Prior to this, he graduated from Peking University, College of Life Sciences and received his bachelor degree in Biotechnology in 2008. Beyond his academic setting, Dezhi was the president of Chinese Students and Scholars Association (CSSA) at UCLA in 2009-2010 and the vice president of Advanced Degree Consulting Club (ADCC) at UCLA in 2011. He also had plenty of experiences in event hosting and stage performing. He hosted the Grand Moon Festival Gala in Southwestern US in 2010, the UCLA Dating Show I and II, the Chinese New Year Gala at the Consulate General of China in Los Angeles in 2011 and 2012, and the Annual Conference for the Peking University Alumni Association of Southern California in 2010. He also directed and acted in a series of Chinese comedy shows and performed for three consecutive years on the stage of Chinese New Year Gala at UCLA, USC, Caltech and other Chinese new year celebrations in Southern California.